

LGR is recruiting its future Marketing intern 🚀

You are passionate about marketing and communication and you want to live a rewarding experience? Join the international team of LGR, the communication agency specialised in PowerPoint, for a 6 months internship under the sun of Malaga or Vilnius ! ☀️

The missions that await you:

- Implementation of a web-marketing strategy
- Creation and planning of contents
- Benchmarking and competitive intelligence

What profile do we expect from our future intern?

A good level of English, French is a plus. 🇫🇷🇬🇧

A good knowledge of marketing, social networks, Linkedin & Instagram have no secrets for you, you are creative and rigorous.

If your profile matches this description, do not hesitate to send us your application!

To apply, send us your CV to the following address: toma@groupngr.com 👩‍🦰 ♀️ 👨‍🦰 ♂

- 💼 Communication and Marketing Assistant 💡
- 📅 Over the year 2023 - We're flexible!
- ⌚ 4-6 months (with the possibility of hiring 😊)
- 📍 Malaga or Vilnius



LGR recrute son/sa futur(e) stagiaire en Marketing 🚀

Tu es passionné(e) par le marketing et la communication et tu as envie de vivre une expérience enrichissante ? Rejoins l'équipe internationale LGR, l'agence de communication spécialisée

PowerPoint, pour un stage de 6 mois sous le soleil de Malaga ou de Vilnius ! ☀️

Les missions qui t'attendent :

- Mise en place d'une stratégie web-marketing
- Création et planification de contenus
- Benchmarking et veille concurrentielle

Quel profil attendons-nous de notre futur(e) stagiaire ?

Un bon niveau d'anglais et de français, l'espagnol est un plus. 🇫🇷🇬🇧🇪🇸

Une bonne connaissance du marketing, des réseaux sociaux, Linkedin n'a pas de secrets pour toi, tu es créatif(ve) et rigoureux(euse). Si ton profil correspond à cette description, n'hésite pas à nous faire parvenir ta candidature !

Pour postuler, envoie-nous ton CV à l'adresse suivante: toma@grouplgr.com 🙋‍♀️🙋‍♂️

💼 Stagiaire Communication et Marketing 💡

📅 Sur l'année 2023 - On est flexible !

🕒 4-6 mois (avec possibilité d'embauche 😊)

📍 Malaga ou Vilnius

